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Protokół Nr 14 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji 

dnia 26 listopada 2019 roku 
 

Przewodnicząca radna Jolanta Nowakowska otworzyła i prowadziła posiedzenie Komisji Budżetu i Inwestycji. 
Powitała członków Komisji, przedstawicieli Urzędu i mieszkańców Milanówka.  
Poinformowała o nagrywaniu Komisji. 
Lista obecności członków Komisji jest załącznikiem do protokołu. 
 
Skład Komisji Budżetu i Inwestycji: 
Przewodnicząca Jolanta Nowakowska 
Radny Kamil Bialik 
Radny Jaromir Chojecki  
Radna Janina Moława 
Radna Ewa Galińska 
Radny Mateusz Konopka  
 
W obradach udział brali również: 
Radny Leszek Kołodziejski 
Radny Piotr Napłoszek 
Radna Karolina Białecka 
  
Porządek obrad Komisji: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Opinia Komisji dotycząca uchwał w sprawie: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2026; 
b) zmiany budżetu miasta na 2019rok; 
c) sprostowania omyłki w Uchwale Nr 124/XI/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 17 października 2019 r.  
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020 r.; 
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 r.; 
e) ustalenia dotacji stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego; 
f) zaciągnięcia zobowiązania leasingowego na zakup pojazdów do obsługi komunikacji miejskiej; 
g) wyrażenia zgody na oddanie w najem na czas nieokreślony części nieruchomości stanowiącej działkę ew.  
nr 102 z obrębu 06-16, zlokalizowanej przy ulicy Jasnej w Milanówku oraz na odstąpienie od trybu 
przetargowego; 
h) zmiany Uchwały Nr 16/II/18 Rady Miasta Milanówka z dnia 28 listopada 2018 w sprawie wyrażenia zgody 
na stosowanie bonifikat w przypadku wniesienia opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania 
wieczystego w prawo własności, określenia stawek procentowych oraz zasad ich ustalania; 
i) wyrażenia zgody na ustanowieni służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej działki ew. nr 2/15, 
2/25 i 2/26 z obrębu 06-10 przy ul. Rososzańskiej w Milanówku; 
j) zmiany Uchwały Nr 90/XIV/99 Rady Miasta Milanówka z dnia 30 sierpnia 1999 roku w sprawie zbycia lokali 
mieszkalnych w budynku położonym w Milanówku przy ul. Piłsudskiego 33, będących własnością Gminy 
Milanówek oraz zasad płatności za te lokale; 
k) zmiany Uchwały Nr 113/XVII/99 Rady Miasta Milanówka z dnia 26 października 1999 roku w sprawie zbycia 
lokali mieszkalnych w budynkach położonych w Milanówku przy ulicy Wysockiego nr 4, 4a i 10 i Dembowskiej 
Nr 1 na tzw. osiedlu „Berliny” będących własnością Gminy Miasto Milanówek oraz zasad płatności za te lokale; 
l) zmiany Uchwały Nr 172/XXV/00 Rady Miasta Milanówka z dnia 23 maja 2000 r. w sprawie zbycia lokali 
mieszkalnych w budynkach położonych w Milanówku przy ulicy Inżynierskiej 13/15 na tzw. osiedli „Inżynierska 
„będących własnością Gminy Miasto Milanówek oraz zasad płatności za te lokale; 
m) zmiany Uchwały Nr 84/X/03 Rady Miasta Milanówka z dnia 28 października 2003 r. w sprawie zbycia lokali 
mieszkalnych w budynku położonym w Milanówku przy ul. Okólnej 3 będących własnością Gminy Miasto 
Milanówek oraz zasad płatności za te lokale; 
n) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 20 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
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o) wyrażenie zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 25 m2 stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
p) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
r) programu współpracy Miasta Milanówka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 
2020 rok. 
3. Sprawy różne.  

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu podkreśliła brak przedstawicieli urzędu Miasta na obradach.  
 
Ad 1. 
Przyjęcie porządku obrad. 
Wniosek Przewodniczącej Rady Janiny Moławy w sprawie zdjęcia z porządku obrad wszystkich uchwał 
dotyczących sprzedaży lokali komunalnych. Radna podkreśliła, że w uzasadnieniu przywołana została uchwała 
Nr 112/XV/15 z 22 grudnia 2015 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Zasobem 
Gminy Milanówka na lata 2016-2020. Radna przypomniała, że w programie wyborczym burmistrza było 
zapewnienie o budowie mieszkań komunalnych. Przewodnicząca Rady uważa, że należy zająć się budową 
mieszkań komunalnych, a następnie można zająć sprzedażą mienia komunalnego. 
Radna Ewa Galińska podkreśliła duże zadłużenie miasta i brak możliwości budowania mieszkań komunalnych. 
Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że gospodarowanie gminnymi zasobami mieszkaniowymi, którymi zarządza 
burmistrz polega na wykonywaniu czynności, o których mowa w art. 23 ust.1, a ponadto na sporządzaniu 
planu wykorzystywania zasobu, przygotowaniu opracowań geodezyjno prawnych i projektowych, 
wykonywaniu podziałów scaleń i podziałów nieruchomości, a także wyposażeniu ich w miarę możliwości  
w niezbędne urządzenia infrastruktury technicznej. W ocenie radnej określenie warunków płatności nie mieści 
się w ust.1 art.25, tak jak jest napisane w uzasadnieniu. Burmistrz ma za zadanie wyłącznie zarządzanie rzeczą, 
natomiast zbywanie mienia komunalnego należy do kompetencji Rady. Radna odniosła się do tematu 
zadłużenia miasta, które jest planowane na koniec 2020 roku w kwocie 35 000 000,00zł, ponadto gmina ma 
poważny problem ze wskaźnikami. Wskaźniki określają, czy gmina jest wiarygodna dla banków. Radna 
podkreśliła, że to radni decydują zgodnie z art.18 ust.2 pkt.9 Ustawy o samorządzie gminnym, który mówi  
o podejmowaniu uchwał w sprawach majątkowych gminy przekraczających zakres zwykłego zarządu 
dotyczących zbywania, nabywania, obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na 
czas oznaczony, dłuższy niż 3 lata decyduje Rada Miasta. 
Radny Piotr Napłoszek zadał pytanie, jak wygląda obecnie sytuacja dla osób oczekujących na mieszkanie 
komunalne, ile osób oczekuje na mieszkanie. 
Radny Leszek Kołodziejskich podkreślił pozytywny aspekt sprzedaży mieszkań. Miasto nie będzie miało 
udziału w wydatkach dotyczących mieszkań.  
Radny Piotr Napłoszek zapytał, jakie koszty są związane z utrzymaniem mieszkań w blokach, a jakie w domach 
jednorodzinnych, w zabudowie innej niż bloki. 
Radny Leszek Kołodziejski poinformował, że przygotuje takie dane na sesję. 
Radna Janina Moława zaznaczyła, że lista oczekujących na mieszkanie komunalne wyniosła 80 osób. Radna 
uważa, że radny Leszek Kołodziejski, jako Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej powinien mieć największą 
wiedzę na ten temat. Radna chciałaby wiedzieć, ile mieszkań Komisja Mieszkaniowa przydzieliła mieszkańcom 
oczekującym na lokale w 2019 roku. 
Radny Leszek Kołodziejski podkreślił, że Przewodnicząca Rady doskonale wie, że mieszkań nie przybywa, nie 
buduje się nowych. W tych okolicznościach nie ma nowych mieszkań, które można by było przydzielić osobom 
oczekującym na mieszkania. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława poinformowała, że wiedzę temat ilości osób oczekujących na 
mieszkania pozyskała z dostępu do informacji publicznej. Radna podkreśliła, że gmina musi zabezpieczyć 
mieszkania dla osób, których nie stać jest na to, żeby kupić mieszkanie. Koszty miasta mogą wzrosnąć  
w momencie, kiedy trzeba będzie zapewnić mieszkania dla osób, które znalazły się z różnych przyczyn bez 
dachu nad głową. 
Radny Mateusz Konopka przedstawił dane na temat zasobów mieszkaniowych gminy. 
Radny Leszek Kołodziejski podkreślił, że była uchwała, która nie dawała możliwości sprzedaży mieszkań. 
Radny wyjaśnił sytuacje związaną z sytuacja lokali gminnych. 
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Przewodnicząca Rady przypomniała o mieszkaniu o pow.100m przy ul. Głowackiego. Radna uważa, że można 
by było podzielić mieszkanie na mniejsze lokale i przydzielić potrzebującym. Radna zaznaczyła, że lokale w TBS 
mają wysokie czynsze i nie każdego jest na nie stać. 
Przewodnicząca Komisji podsumowała, że nie było dotychczas polityki w gminie dotyczącej sprzedaży 
mieszkań. Dla radnych jest to nowa strategia, nie są znane zasady dotyczące sprzedaży mieszkań. 
Przewodnicząca Rady przybliżyła uchwałę 112/XV/15 w sprawie mieszkań gminnych. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad wszystkich uchwał dotyczących 
sprzedaży mieszkań komunalnych. Są to cztery uchwały w porządku obrad j, k, l, m. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 1-wstrzymujący, 2-przeciw, pozytywnie zaopiniowała zdjęcie z porządku obrad 
wszystkich uchwał dotyczących sprzedaży mieszkań komunalnych. 
 
Radny Mateusz Konopka poinformował, że należy zdjąć punkt dotyczący zakupu autobusów miejskich. 
Przewodnicząca Rady przypomniała, że ten punkt znalazł się po raz czwarty w porządku obrad. Rada 
wypowiadała się negatywnie trzy razy na ten temat. Radna poruszyła temat umowy podpisanej 18 listopada 
na analizę zakupu autobusów. Rada takiej analizy nie zamawiała. Analiza ma być przedstawiona na obradach 
Komisji i na Sesji. 
Przewodnicząca Komisji podała pod głosowanie wniosek formalny w sprawie zdjęcia projektu uchwały  
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania leasingowego na zakup pojazdów do obsługi komunikacji miejskiej. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 3-przeciw, nie zaopiniowała wniosku jw. 
 
Przewodnicząca Komisji dodała, że nie dostarczono żadnych materiałów w tej sprawie członkom Komisji. 
Radna na ten moment nie widzi podstaw, żeby po raz czwarty Rada podejmowała uchwałę, która nie została 
podjęta trzykrotnie. 
Pan Kacper Kozłowski reprezentant firmy Investment Support wyjaśnił, że w opracowaniu analizy w części 
prawnej i finansowej analizowane są wszystkie scenariusze. Scenariusz umowy z wykonawcą takim 
operatorem jak PKS Grodzisk Maz., umowy leasingowej, finansowania zakupu w drodze kredytu 
inwestycyjnego.  Z tych scenariuszy są różne poziomy wniosków. Pan Kozłowski wyjaśnił, że 
najkorzystniejszym rozwiązaniem z punktu widzenia kształtowania się wskaźników gminy jest realizowanie 
tego w formule, kiedy miasto dokonuje zakupu ze środków pochodzących z kredytu zaciągniętego z kredytu 
lub obligacji, a nie z leasingu. Wynika to z faktu, że leasing jest wydatkiem bieżącym a w przypadku kredytu 
tylko odsetki są częścią bieżącą. Przez to jest zupełnie inne kształtowanie wskaźników. Natomiast 
wynagrodzenie operatora, roczne, w całości jest wydatkiem bieżącym. Per saldo gminie opłaca się zamieniać 
wydatki bieżące na wydatki majątkowe. Kontralt operatorski, który gmina do tej pory miała, na krótkie okresy 
jest najbardziej elastyczny, ale jednocześnie rodzącym ryzyko wysokich kosztów za wozokilometr.  
W przypadku posiadania własnego taboru gmina ma największą elastyczność, przy czym też ekspozycje na 
ryzyko związane ze wzrostem wynagrodzeń. Pan Kozłowski podkreślił, że ta analiza będzie dostępna w wersji 
elektronicznej i papierowej. 
Przewodnicząca Rady podkreśliła, że radni nie dostali żadnych materiałów w tym zakresie. W porządku obrad 
nie było wprowadzonego tematu zawiązanego z analizą sporządzoną na zamówienie Urzędu Miasta. Z tego 
powodu nie można omówić analizy na dzisiejszych obradach Komisji. 
Radna Ewa Galińska uważa, że radni powinni wysłuchać analizy reprezentanta firmy Investment Support na 
dzisiejszej Komisji. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że porządek obrad będzie przebiegał zgodnie z uchwalonym 
harmonogramem do punktu h, następnie punkt i j, k, l. m, nie będą opiniowane. 
Przewodnicząca Komisji złożyła wniosek formalny w sprawie autopoprawki do WPF, która podobno wpłynęła 
w dniu dzisiejszym. Radna nie miała możliwości zapoznać się z tym materiałem. W związku z tym, radna składa 
wniosek formalny o zdjęcie autopoprawki dotyczącej WPF. Radna podkreśliła, że tych materiałów nie ma  
w teczce. Zgodnie z przyjętą normą, materiały Komisja powinna dostać na pięć dni przed obradami, żeby radni 
mogli się zapoznać i przeanalizować zasób merytoryczny projektów.  
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zdjęcie autopoprawki do WPF. 
Komisja w głosowaniu: 4-za, 2-przeciw, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 
 
Przewodnicząca Jolanta Nowakowska podkreśliła, że Komisja będzie głosowała WPF ma lata 2019-2026, bez 
autopoprawki. Kolejne punkty będą omawiane tak jak było, tak jak było ustalone. 
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Radna Janina Moława zaznaczyła, że również nie otrzymała autopoprawki w wersji elektronicznej i nie ma go 
obecnie w wersji papierowej. Nie ma przedstawicieli organu wykonawczego, a podejmowanie procesu 
legislacyjnego dla lokalnej społeczności opiera się o współpracę obu organów. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad z przyjętymi zmianami. 
Komisja w głosowaniu: 4-za, 2-wstrzymujące, przyjęła porządek obrad ze zmianami. 
 
Ad 2. 
Opinia Komisji dotycząca uchwał w sprawie: 
b) zmiany budżetu miasta na 2019rok. 
Radna Janina Moława poruszyła temat projektu uchwały dotyczący budżetu w dziale 600 rozdziale 616 §6050 
dot. zmniejszenia wydatków majątkowych na zadania pod tytułem – „Budowa i przebudowa dróg wraz  
z uzbrojeniem „. Radna zapytała o ul. Jesionową. Radna chciałaby wiedzieć, z czego wynika zwiększenie  
o 30 000,00zł. 
Radna Ewa Galińska poinformowała, że w uzgodnieniach, które są do uchwały budżetowej na str. 5, są 
wyjaśnienia dotyczące zwiększenia, które wynikają z tego, że w projekcie budowlanym wykonanym w sierpniu 
2018 r. nie uwzględniono płyt, które były z uzbrojeniem. Ruch ciężkich samochodów spowodował zniszczenie 
płyt ażurowych. 
Przewodnicząca Rady dziwi się, że władze miasta, które przygotowują projekty mają wiedzę, jaki jest ruch 
samochodów na danej ulicy nie zawarły to, co jest dla danej ulicy przeznaczone. Położone ażurowe płyty 
uległy zniszczeniu i samorząd musi dołożyć 30 000,00zł na wymianę płyt. 
Radna Ewa Galińska podkreśliła, że projekt był wykonany w 2018 roku w poprzedniej kadencji. Radna uważa, 
że wówczas powinno się zwrócić uwagę na wykonanie projektu. Zostało wydane zezwolenie na budowę, 
ruszyła inwestycja, nikt nie sprawdzał szczegółów. Doszło do procesu realizacji inwestycji. 
Przewodnicząca Rady podkreśliła, że zawsze decyduje o tym zdrowy rozsądek. Pracownicy referatu 
merytorycznego, jeżeli mieli podejrzenie, że będą tam jeździć ciężkie samochody a w projekcie są płyty 
ażurowe to należy zrobić zmianę w projekcie. 
Przewodnicząca Komisji zastanawia się, na jakiej podstawie podjęto decyzję, żeby tę ulicę wykonać w drugiej 
części wykładając płytami, skoro w pierwszej części jest wykonana w kostce. Jeżeli został ogłoszony przetarg 
na wykonanie drugiej części ul. Jesionowej i wówczas płyty były popękane, to, dlaczego w informacji  
o przetargu nie zostało to ujęte, że wykonawca wymieni płyty ażurowe na płyty jump. Co zadecydowało, że 
droga jest wykonana techniką tymczasową, ponieważ wszystkie rozwiązania tymczasowe są pokrywane  
z wydatków bieżących. Natomiast 30 000,00zł jest zdejmowane z inwestycji. W przekonaniu radnej nie jest to 
inwestycja. Jest to droga tymczasowa i powinna być klasyfikowana z wydatków bieżących. 
Radny Jaromir Chojecki wyjaśnił, że wykonawca wykonał zadanie według projektu. Płyty ażurowe są formą 
odwodnienia, ponieważ cała woda z ul. Jesionowej spływałaby na ulicę Dębową. Płyty ażurowe były 
przewidziane w projekcie od samego początku. Projekt jest na stronie miasta i można go obejrzeć.  
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że ten sam wykonawca wykonuje remont, czyli tymczasową podbudowę 
na płytach jump. 
Radny Jaromir Chojecki podkreślił, że nie jest to tymczasowa podbudowa, to jest wykonanie drogi. Część 
drogi została wykonana w kostce, ale ponieważ droga jest od parkanu do parkanu, nie ma gdzie zrobić 
odwodnienia. To odwodnienie zostało przeniesione w płyty ażurowe. Urzędnik, który realizuje to zadanie  
z ramienia urzędu nie ma takich kwalifikacji, żeby podważać projekt budowlany, który dostał od projektanta. 
Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnego Jaromira Chojeckiego o informacje dotyczące ilości metrów 
płyt, które zostaną wymienione w tej kwocie. 
Radny Jaromir Chojecki poinformował, że nie zadawał takich szczegółowych pytań urzędnikom, ale jeżeli takie 
informacje są potrzebne można się dowiedzieć w referacie TOM. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że nie jest od tego, żeby chodzić po referatach. Radna uważa, że 
członkowie komisji powinni otrzymywać wsparcie ze strony referatów i burmistrza. 
Radny Jaromir Chojecki uważa, że każdy może uzyskać informacje w referacie. Radny uważa, że jest w tej 
chwili przepytywany z projektu. Pan Jaromir Chojecki dzieli się wiedzą otrzymaną w referacie TOM. Jeżeli 
Przewodnicząca potrzebuje dodatkowych informacji np. m2, ile płyt, jakich, można się wszystkiego dowiedzieć 
w referacie TOM. 
Przewodnicząca Janina Moława nie zgadza się z radnym Chojeckim, ponieważ uważa, że po to płaci się 
kierownikom z referatów merytorycznych, żeby zatrudniali urzędników, którzy się na tym znają. Kierownik ma 
wyższą pensje niż zwykły pracownik i musi dopilnować np. jak jest przygotowany projekt. 
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Przewodnicząca Janina Moława zadała pytanie dotyczące działu 400 – „Wytwarzanie i zaopatrywanie  
w energię elektryczną, gaz i wodę” rozdział 40002, zmniejszenie wydatków o  
25 726,00zł.  Radna poruszyła temat ścieków w SUW Na Skraju. 
Przewodnicząca Janina Moława podkreśliła, że ma wiele pytań, których nie ma, komu zadać, ponieważ nie ma 
urzędników.  Na przykład: 
- wprowadza się zadanie inwestycyjne ocieplenie budynku Szkoły Podstawowej nr 1 w Milanówku na kwotę 
150 000,00zł. Pytanie radnej dotyczy środków zewnętrznych takich jak na termomodernizację budynku przy 
ul. Warszawskiej 18, a i dlaczego zadanie inwestycyjne wprowadza się na koniec roku. 
- punkt 21 w dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska w rozdziale 90001– zmniejsza się plan 
wydatków majątkowych na zadanie inwestycyjne „Uregulowanie gospodarki opadowej na terenie Gminy 
Milanówek” o kwotę 82 321,00zł, 
- punkt 22 roz. 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska w rozdziale 90003- zmniejsza się plan 
wydatków bieżących o kwotę 1 000 028,00zł. Zaplanowane pierwotnie środki na zapłacenie faktur za 
utrzymanie czystości i porządku na terenie miasta Milanówka będą potrzebne w mniejszej kwocie niż 
pierwotnie zakładano - o 834 000,00zł. Radna zapytała, z czego ta oszczędność wynika. Radna poruszyła temat 
zniesienia dopłaty do taryf za odprowadzanie ścieków. 
- dział 921 – Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego w rozdziale 92120- zmniejsza się plan wydatków 
bieżących o kwotę 123 090,00zł. Plany nie przewidują wykorzystania środków na usługi remontowe w zakresie 
ochrony zabytków. 
Mieszkaniec skrytykował działania Rady i Burmistrza Miasta. 
Radna Janina Moława odniosła się do wypowiedzi mieszkańca. 
Przewodnicząca Komisji poruszyła temat termomodernizacji budynku Szkoły nr 1. 
Przewodnicząca Komisji nawiązała do zwiększenia planu wydatków majątkowych na zadanie pt. „Przebudowa 
ul. Kochanowskiego”. Radna przypomniała, że w poprzednim miesiącu Rada przeznaczyła 378 513,00zł na ten 
cel. Teraz urząd potrzebuje znowu 160 000,00zł.  
Przewodnicząca Komisji zadała pytanie do punktu 6 oraz 8. W punkcie 8 dokonuje się zmian w planie 
przychodów i kosztów samorządowego Zakładu Budżetowego w następujący sposób, zgodnie z załącznikiem  
6 do niniejszej uchwały: 
a. zwiększa przychody o kwotę 506 196,17 zł  
b. zwiększa się koszty o kwotę 509 350,37zł 
c. zmniejsza się stan środków obrotowych na koniec roku o kwotę 3 154,20zł. 
Radna Ewa Galińska odniosła się do budżetu miasta, jako planu, jako założenie, które może ulegać zmianie.  
Przewodnicząca Rady odniosła się do projektu uchwały dotyczącego analizy rond w mieście. 
Przewodnicząca Komisji odniosła się do rozdziału, 900003 w którym zmniejsza się plan wydatków bieżących  
o kwotę 1 000 028,00zł. Zaplanowane pierwotnie środki na zapłacenie faktur za utrzymanie czystości  
i porządku na terenie miasta, będą potrzebne w mniejszej kwocie niż pierwotnie zakładano. 
Radna Ewa Galińska odniosła się do zmniejszenia wydatków bieżących na kwotę 1 000 028,00zł. Na 
odśnieżanie miasta były zaplanowane większe pieniądze niż będą wykorzystane. Radna przypomniała, że 
faktury za odśnieżanie będą płacone dopiero w przyszłym roku. 
Radna Janina Moława podkreśliła, że pomimo zmniejszeń ogółem plan wydatków zwiększa się o kwotę 
558 730,00zł. 
 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2026; 
Przewodnicząca Komisji złożyła sprostowanie dotyczące autopoprawki do WPF. Radna nie zauważyła, że 
autopoprawka została dołączona do dokumentów.  
Przewodnicząca Komisji zaznaczyła, że nie miała możliwości zapoznać się z dokumentem i przeanalizować 
zakresu, którego w treści został uwzględniony. 
Przewodnicząca Rady podkreśliła, że wszystkie uwagi zostały omówione podczas punktu dotyczącego 
budżetu. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-
2026: 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 3-przeciw nie podjęła opinii. 
 
Radny Kamil Bialik zwrócił uwagę na kwestie oświaty i edukacji. Radny zwrócił uwagę na kwestię 
wynagrodzeń dla nauczycieli oraz remontu w Szkole nr 1. Radny chciałby, żeby radni podczas głosowania 
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wzięli pod uwagę te dwa zagadnienia. Dotyczy to punktu 17 w dziale 801- Oświata i wychowanie. 
Radny Mateusz Konopka uważa, że pensje nauczycieli powinny być przedstawione w odrębnym punkcie. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zmiany budżetu miasta na 2019rok. 
Komisja w glosowaniu: 3-za, 3-wstrzymujące, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
 
c) sprostowania omyłki w Uchwale Nr 124/XI/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 17  
października 2019 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020 r. 
Radna Janina Moława poinformowała, że pomyłka dotyczy braku wydrukowania kilku wyrazów. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie sprostowania omyłki w Uchwale Nr 124/XI/19 Rady Miasta 
Milanówka z dnia 17 października 2019 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Komisja w głosowaniu: 5-za, 1-przeciw, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
 
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 r. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o odczytanie proponowanych stawek. Radna podkreśliła, że od 
czterech lat nie było zmian w podatku od środków transportu. Radna przypomniała o działaniach, które miały 
zachęcić właścicieli firm do płacenia podatków w gminie. 
Przewodnicząca komisji poinformowała, że w załączniku zostało dołączone zestawienie dochodów z tytułu 
podatków od środków transportowych za lata 2015-2019. 
W 2015 roku dochody fizyczne i prawne z tego tytułu wyniosły 488 127,81zł, liczba podatników liczyła 57 
osób, liczba pojazdów 215. 
W 2016 roku dochody fizyczne i prawne z tego tytułu wyniosły 284 504,80 zł, liczba podatników liczyła 81 
osób, liczba pojazdów 374. 
W 2017 roku dochody fizyczne i prawne z tego tytułu wyniosły 261 285,90 zł, liczba podatników liczyła 76 
osób, liczba pojazdów 328. 
W 2018 roku dochody fizyczne i prawne z tego tytułu wyniosły 298 800,00 zł, liczba podatników liczyła 89 
osób, liczba pojazdów 348. 
Obecny rok za trzy kwartały wyniosły 201 675, 00 zł, liczba podatników liczyła 76, liczba pojazdów 317. 
Obecnie przedstawiono propozycję określającą następujące stawki podatku od środków transportu 
obowiązujące na terenie Milanówka w 2020 roku. 
1. od samochodów ciężarowych, o których mowa w art.8 pkt. ustawy o podatkach i opłatach lokalnych  
o dopuszczalnej masie całkowitej; 
a) powyżej 3,5 tony do 5,5 tony jest to kwota 569,00zł, 
b) powyżej 5,5 tony do 9 ton włącznie jest to kwota 860,00zł, 
c) powyżej 9 ton i poniżej 12 ton jest to kwota 1236,00zł. 
2.od samochodów ciężarowych, o których mowa w art. 8 pkt.2 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych  
o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton w zależności od liczby osi, dopuszczalnej masy 
całkowitej pojazdu i rodzaju zawieszenia według stawek okr. w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały. 
Przewodnicząca Rady podkreśliła, że brakuje pracownika merytorycznego referatu i skarbnika, żeby wyjaśnił, 
jak to rzutuje na wpływy do budżetu. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na 2020 r. 
Komisja w głosowaniu: 2-za, 1-przeciw, 3-wstrzymujące, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
 
e) ustalenia dotacji stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że informacje uzyskane od dyrektor ZGKiM niewiele wnoszą. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła zastanawiający, poważny wzrost stawki na dotacje przedmiotową do 
Kąpieliska Miejskiego na 2020 rok. Dotychczas średnia stawka wynosiła 24,82 zł za metr kwadratowy. Pani 
dyrektor wskazała, że teren Kąpieliska wynosi 13 410 m2. Zaproponowany wzrost stawki wynosi do 40,00zł za 
m2. Radna uważa, że basen został wyremontowany, zostało wykonanych dużo prac. Radna nie widzi 
uzasadnienia tak wysokiej podwyżki. Przewodnicząca Komisji dodała, że koszt pracowników na umowę 
zlecenie na dwa miesiące wyniesie 146 250,00zł. Radna zwróciła uwagę na wynagrodzenia osobowe  
w wysokości 101 000,00zł. Radna uważa, że jest za mało danych, dlatego proponuje pozostawić obecne 
stawki. W sytuacji, kiedy okaże się, że są potrzebne większe środki i zostanie to uzasadnione komisja przychyli 
się do zwiększenia kwoty dotacji. 
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Przewodnicząca Komisji odniosła się do dopłat na remonty w budynkach komunalnych na 2020 rok. 
Proponowana stawka wynosi 83,00 zł za m2. W tym wypadku nie ma podanego uzasadnienia, kryteriów, 
wyboru mieszkań czy lokali do remontów. Wymieniony jest jeden lokal do remontu za 80 000,00zł przy  
ul. Niecałej 4. Radna uważa, że w tym wypadku powinno zwiększyć się środki, ponieważ będzie można 
wyremontować większą ilość lokali. Radna proponuje zwiększyć dopłatę do remontów na kwotę 120,00zł.  
Radna Janina Moława poinformowała, że w uchwale 112/XV/15 z 2015 roku wyraźnie jest w tabelach 
określone, jakie kwoty są zaplanowane na poszczególne lata.  Radna wymieniła zakres zaplanowanych prac 
remontowych. Na rok obecny zaplanowano 700 000,00zł.  Na 2020 rok zaplanowano łączną kwotę remontu 
na 265 000,00zł. W zestawieniu nie ma budynku przy ul. Niecałej 4. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że nie ma kryteriów wskazania, jaki budynek będzie remontowany. 
Radna uważa, że powinny być wskazane lokale do remontu i ich zakres. 
Radna Janina Moława poinformowała, że w uchwale na rok 2020 jest zaplanowane:  
- Turczynek osiedle - wykonanie utwardzenia dróg, ułożenie chodników, wykonanie odwodnienia liniowego 
oraz studni chłonnych w kwocie 60 000,00zł. 
- Turczynek 3a – wykonanie pokrycia dachowego, wykonanie przykanalika sanitarnego w kwocie 25 000,00zł. 
- Turczynek 3 – wykonanie przykanalika sanitarnego, wymiana okien, malowanie elewacji i dachu. 
- Grudowska 9 - remont elewacji i ogrodzenia w kwocie 30 000,00zł.  
- Leśny Ślad 4 - wykonanie docieplenia ścian budynku i wykonanie elewacji. 
- Posesje administrowane przez ZGKiM, remont pustostanów w miarę przekazywania mieszkań do dyspozycji 
gminy – 50 000,00 zł. 
Radna podkreśliła, że uchwale, gdzie był określony wieloletni program, żadnego z wymienionych budynków 
nie ma w zestawieniu na 2020 rok w WPF, który przyjęła Rada. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że dopłata do remontu budynków komunalnych nie pokrywa się  
z podjętą uchwałą. 
Radny Jaromir Chojecki uważa, że stawki powinny być przyjęte. Jeżeli są wątpliwości to zachęca do wizyty  
w ZGKiM gdzie zostaną udzielone wszelkie wyjaśnienia. 
Radna Janina Moława wyraziła opinię w sprawie planowania remontów w lokalach komunalnych. 
Radny Jaromir Chojecki uważa, że rozbieżności dotyczące remontów wynika z tego, że uchwała została 
podjęta 5 lat temu. Uchwała została podjęta na podstawie planów pięcioletnich. Zgodnie z ustawą, co roku są 
wykonywane przeglądy i część robót wypada z planu, a część w zależności od potrzeb jest wykonywana. 
Radny Mateusz Konopka odniósł się do zwiększenia dotacji do remontów. 
Przewodnicząca Rady podkreśliła, że nie wykorzystano w pełni dotacji do remontu na obecny rok. 
Przewodnicząca Komisji wycofała się z wniosku o podwyższenie dotacji na remonty ze względu na brak 
kryteriów. 
Przewodnicząca Komisji poruszyła temat dofinansowania kosztów zarządzania zasobami komunalnymi  
w 2020 roku. Zaproponowana stawka wynosi 5,02 zł za 1m2, kwota dotacji wyniesie 518 200,00 zł. Radna 
przedstawiła zestawienie stawek z poprzednich lat. Radna proponuje zostawienie dotacji na poziomie 2019 
roku, czyli 3,53 zł do 1m2. 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła następną dotacje dotyczącą utrzymania dróg gminnych w 2020 roku. 
Stawka wynosi 0,80 zł. Radna proponuje pozostawić stawkę na obecnym poziomie. 
Przewodnicząca Komisji odniosła się do dotacji dotyczącej dopłaty do usług pielęgnacji zieleni w 2020 roku. 
Radna poinformowała, że w ciągu 9 miesięcy Zakład miał stawkę 0,30 gr. Na ostatnie 3 miesiące roku miał 
przyznaną stawkę 1,00zł.  Rada przyznała na 2019 rok 103 869,27 zł. Na rok 2020 proponowana kwota to 
222 577,00 zł. Na wszystkie miesiące proponuje się, żeby to była stawka 1,00zł za m2. Radna proponuje 
zmniejszenie tej stawki do 0,60 gr, czyli 100% więcej niż w gminach ościennych. 
Przewodnicząca Komisji odniosła się do dotacji dotyczącej utrzymania porządku i czystości w mieście. Stawka 
dotyczy stawki 4,00zł za metr bieżący. Radna podkreśliła, że jest to nowe zadanie gminy, które miało być 
wykonywane przez Zakład. Z wizji lokalnej przeprowadzonej przez Przewodniczącą Komisji i radną Janiną 
Moławą, ZGKiM nie jest przygotowany na to zadanie. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława podkreśliła, że nie ma sprzętu do utrzymania porządku w mieście. 
Umowa z firmą obecnie działająca jest podpisana do końca roku. Radna uważa, że nie ma miejsca na 
składowanie piachu i soli potrzebnej do posypywania w okresie zimowym.  Radni nie otrzymali wyliczenia ilu 
pracowników będzie się zajmowało akcją sprzątania. Nie wiadomo, jakimi maszynami i jaka ilość osób będzie 
wykonywała to zadanie. Nie ma również harmonogramu prac. 
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Przewodnicząca Komisji przypomniała o pytaniu radnego Konopki w sprawie rozliczenia dotacji celowej w 
kwocie 170 000,00 zł, która była przyznana na ten rok. Radny wystosował zapytanie w sprawie rozliczenia tej 
kwoty. Otrzymano odpowiedź, że z tej kwoty wykorzystano 103 817,00zł. Do końca bieżącego roku pozostało 
66 182,00zł. Z rozliczenia tej dotacji nie wynika, jaki sprzęt został zakupiony. Radna nawiązała do informacji, że 
w marcu nastąpiło poszerzenie zakresu obowiązków dla ZGKiM. Wymagało to przekazania środków 
finansowych w kwocie 170 000,00zł na zakup sprzętu umożliwiającego realizację tego zadania. 1 marca 
zostało zapisane, że Zakład zakupił recykler, który umożliwia usuwanie ubytków w nawierzchniach 
asfaltowych, przecinarka do nawierzchni asfaltowych, równiarka drogowa ciągnikowa sterowana 
hydraulicznie, młot udarowy oraz kosy z wysięgnikiem, mała piła i wkrętarki. Koszt zakupu wymienionego 
sprzętu wyniósł 66 500,00zł. W marcu było ogłoszone, że trwa procedura zakupu traktorka komunalnego wraz 
z niezbędnym osprzętem m.in. zamiatarka, pług, solarka, kosiarka. Szacunkowy koszt wynosił 90 000,00zł.  
Z uzyskanych informacji wynika, że sprzęt nie został zakupiony. 
Przewodnicząca Rady nawiązała do umowy zawartej na dwa lata z firmą sprzątającą miasto w 2017 roku, za 
którą miasto miało zapłacić 4 723 000,00zł.  Jednym z warunków zawarcia umowy było zatrudnienie 50 
pracowników do sprzątania miasta przez tę firmę. Radna się zastanawia, czy ZGKiM ma wystarczającą ilość 
pracowników, którzy zajmą się sprzątaniem i odśnieżaniem miasta. Obecnie do tych zadań jest zatrudnionych 
17 osób. 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała, żeby Dyrektor ZGKiM i Burmistrz przedstawili oświadczenie, że 
posiadają sprzęt, ludzi, miejsce do wykonania tego zadania. 
Radna Ewa Galińska przypomniała, że właściciele posesji są zobowiązani do sprzątania chodnika. To nie jest 
zadanie dla firmy sprzątającej. 
Radny Leszek Kołodziejski odniósł się, do jakości sprzątania firmy, z którą miasto zwarło umowę. Radny 
zaznaczył, że firma zatrudniała ok.15 pracowników. Radny podkreślił, że maszyny zakupione przez ZGKiM 
pracują, sam był naocznym świadkiem wyrównywania drogi. Pan Kołodziejski podkreślił, że bez dotacji nie 
będzie, za co kupić potrzebnego sprzętu m.in. samochodu odśnieżającego z solarką. Radny podkreślił, że zakup 
sprzętu w lutym nie ma sensu, trzeba go kupić obecnie. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że obecnie jest omawiana dotacja przedmiotowa na wykonanie zadania 
w kwocie 434 556,00zł. Po wizji lokalnej radna ma wątpliwości dotyczące wykonania zadań. 
Przewodnicząca Komisji złożyła wniosek formalny w sprawie nieprzyznawania dotacji, dopóki Pan Burmistrz  
i Pani Dyrektor nie złożą oświadczenia, że posiadają niezbędne narzędzia i miejsca socjalne, zaplecze 
techniczne do prowadzenia tej działalności. 
Radna Ewa Galińska poruszyła negatywne podejście Przewodniczącej Komisji I Przewodniczącej Rady  
w sprawie przejęcia nowych obowiązków przez ZGKiM. 
Przewodnicząca Komisji odniosła się do zakresu prac do wykonania przez ZGKiM. 
Radny Jaromir Chojecki poinformował, że zakres prac dla ZGKiM będzie taki sam, jak dla wykonawcy 
zewnętrznego.   
Radna Karolina Białecka odniosła się do wykonywania zgłoszonych usterek do ZGKiM. Radna ocenia 
wykonanie negatywnie. Radna zapytała, czy do odśnieżania Zakład ma tylko jeden traktor. Sprzęt do 
odśnieżania miasta jest ujęty w projekcie budżetu na 2020 rok. Radna zauważyła, że w przypadku, kiedy 
spadnie śnieg, do odśnieżania jest tylko jeden traktor. 
Radny Leszek Kołodziejski odniósł się do równia dróg gruntowych. Radny zaznaczył, że 2018 roku 
przeznaczono na równanie dróg przeznaczono 1 300 000,00zł. 
Radny Mateusz Konopka zastanawia się, czy było wysłane zapytanie ofertowe do innych firm, żeby porównać 
koszty oraz czy został wykonany biznesplan. 
Przewodnicząca Komisji złożyła wniosek formalny w sprawie przyjęcia dotacji do Kąpieliska Miejskiego  
w kwocie - 24,82zł, stawka do zarządzania zasobami komunalnymi w 2020 roku na obecnym poziomie - 3,53 
zł, stawka do utrzymania dróg – 0,80gr, stawka dopłaty do zieleni miejskiej - 0,60gr. Dwie ostatnie dotacje 
radna proponuje wyeliminować, dopóki nie zostanie przedstawione uzasadnienie.  
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie proponowanych stawek dotacji w kwestii 
zarządzania zasobami komunalnymi, utrzymania dróg gminnych, utrzymania zieleni. Dwie ostatnie dotacje 
wyeliminować do czasu przedstawienia oświadczenia Burmistrza i Dyrektor ZGKiM. Kto jest za stawkami, które 
wymieniła radna Jolanta Nowakowska. 
Komisja w głosowaniu: 2-za, 3-przeciw, 1-wstrzymujaca, negatywnie zaopiniowała wniosek formalny jw. 
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Radna Janina Moława podkreśliła, że nie ma stawek, informacji na ten temat oraz osób, które mogłyby 
wyjaśnić obecne stawki. Radna nie może głosować. Radna po wizji lokalnej jest przekonana, że ZGKiM jest 
nieprzygotowane do wykonania tych zadań. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie ustalenie dotacji stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu 
budżetowego. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 3-przeciw, nie podjęła opinii. 
 
f) zaciągnięcia zobowiązania leasingowego na zakup pojazdów do obsługi komunikacji miejskiej. 
Pan Kacper Kozłowski reprezentant firmy Investment Support poinformował, że leasing nie jest złym 
rozwiązaniem dla gminy, ale jest lepsze rozwiązanie z punktu kształtowania wskaźników w WPF miasta 
Milanówka. Tym rozwiązaniem jest zaciągnięcie kredytu inwestycyjnego na zakup środków trwałych, 
majątkowych. Każde wydatki majątkowe, za które jest kupowany sprzęt, na którym będą realizowane usługi, 
to jest sprzęt, który zastępuje sprzęt wykorzystywany przez wykonawcę, który świadczy usługę. Czy to będzie 
autobus, czy ciągnik - musi być wydatkiem majątkowym. To powoduje, że w stawce płaconej dla wykonawcy, 
zapłacone zostanie również to, że on kupił te środki majątkowe. Konsekwencją, czego WPF dostaje dużych 
ograniczeń niż w momencie zakupu usługi na zewnątrz lub powstają wydatki bieżące. Trzeba wszystko robić, 
żeby ciąć wydatki bieżące i zamieniać na wydatki majątkowe. Analiza przeprowadzona przez firmę Investment 
Support potwierdza ten fakt, że zakup przez zaciągnięty kredyt jest korzystny, ale pod pewnymi warunkami. 
Po pierwsze musi być uporządkowana sytuacja ze wskaźnikiem, ponieważ zaciągnięcie zobowiązań w takiej 
sytuacji będzie trudne. Istotna kwestią jest kwestia ryzyka. Proces przechodzenia od jednego rozwiązania do 
drugiego jest okresem przejściowym, który niesie ze sobą ryzyko. Pan Kozłowski podkreślił, że analiza nie jest 
biznesplanem. 
Przewodnicząca Komisji podkreśliła, że projekt uchwały dotyczy zobowiązania leasingowego.  Radna odniosła 
się do uzasadnień do projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Podkreśliła, że Rada trzykrotnie odrzucała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji złożyła wniosek formalny w sprawie zdjęcia projektu uchwały z porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek formalny w sprawie zdjęcia projektu uchwały  
z porządku obrad. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 1-przeciw, 2- wstrzymujące, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
 
g) wyrażenia zgody na oddanie w najem na czas nieokreślony części nieruchomości stanowiącej działkę Ew. 
nr 102 z obrębu 06-16, zlokalizowanej przy ulicy Jasnej w Milanówku oraz na odstąpienie od trybu 
przetargowego. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  
w najem na czas nieokreślony części nieruchomości stanowiącej działkę Ew. nr 102 z obrębu 06-16, 
zlokalizowanej przy ulicy Jasnej w Milanówku oraz na odstąpienie od trybu przetargowego. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 3-wstrzymujące, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
 
h) zmiany Uchwały Nr 16/II/18 Rady Miasta Milanówka z dnia 28 listopada 2018 w sprawie wyrażenia zgody 
na stosowanie bonifikat w przypadku wniesienia opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności, określenia stawek procentowych oraz zasad ich ustalania. 
Przewodnicząca Komisji odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 16/II/18 
Rady Miasta Milanówka z dnia 28 listopada 2018 w sprawie wyrażenia zgody na stosowanie bonifikat  
w przypadku wniesienia opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności, określenia stawek procentowych oraz zasad ich ustalania. 
Komisja w głosowaniu: 5-za, 1-nieobecny, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
  
i) wyrażenia zgody na ustanowieni służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej działki ew. nr 2/15, 
2/25 i 2/26 z obrębu 06-10 przy ul. Rososzańskiej w Milanówku. 
Przewodnicząca odniosła się do zabezpieczenia alei kasztanowej podczas prac. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na ustanowieni 
służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej działki ew. nr 2/15, 2/25 i 2/26 z obrębu 06-10 przy ul. 
Rososzańskiej w Milanówku. 
Komisja w głosowaniu: 5-za, 1-wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
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n) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 20 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego. 
Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że są to umowy, które się skończyły. Osoby prowadzące działalność na 
targowisku chciałyby przedłużyć umowy. Potrzebna jest uchwała Rady, która umożliwi dalszą dzierżawę na 
okres pięciu lat. Radna przypomniała o podjęciu uchwały na sesji dotyczącej dzierżawy na czas nieograniczony. 
Radna uważa to za nierówne traktowanie dzierżawców. Radna uważa, że należy wyrazić zgodę na 
przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Jaromir Chojecki podkreślił, że wszystkie umowy na targu są nieważne, ponieważ zostały zawarte na 
okres trzech lat lub zostały kontynuowane bez zgody Rady. Umowy zostały zawarte bez przetargu. Wszyscy 
prowadzący tam działalność będą zgłaszali się do Rady o przedłużenie umów. Dotyczy to umów na okres 
dłuższy niż trzy lata. Umowy na trzy lata nie muszą być zgłaszane, ponieważ ZGKiM może podpisać w takim 
przypadku umowę z dzierżawcą na nowych warunkach. 
Mieszkanka odniosła się do sposobu zawierania umów. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych, żeby w planie kontroli Komisji Rewizyjnej był ZGKiM.  
Przewodnicząca Komisji przedstawiła zasady najmu lub dzierżawy na czas oznaczony, lub nieoznaczony. 
Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że Rada ma takie możliwości, żeby przedłużyć w drodze uchwały umowę na 
pięć lat. Umowę na czas nieokreślony, można zawrzeć w trybie przetargowym. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na oddanie  
w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 20 m2, stanowiącej Targowisko Miejskie  
w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego. 
Komisja w głosowaniu: 6-za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
 
o) wyrażenie zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 25 m2 stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w uzasadnieniu wystąpił błąd do projektu uchwały. Został 
zmieniony metraż. Prawidłowo powinien być zapisany o pow. 25 m2, a nie 20 m2. 
Radny Mateusz Konopka złożył wniosek formalny o zmianie w uzasadnieniu do uchwały powierzchni 
nieruchomości z 20 m2 na 25m2. 
Komisja w głosowaniu: 6-za, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wyrażenie zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat 
części nieruchomości o pow. 25 m2 stanowiącej Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu 
przetargowego. 
Komisja w głosowaniu: 6-za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
 
p) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na oddanie  
w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12 m2, stanowiącej Targowisko Miejskie w 
Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego. 
Komisja w glosowaniu: 6-za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jw. 
 
q) programu współpracy Miasta Milanówka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
na rok 2020 rok. 
Przewodnicząca Rady podkreśliła, że ten projekt uchwały przechodził przez wszystkie komisje. Radna 
przekazała propozycje dotyczące uchwały do Pani Katarzyny Stelmach, żeby prawnicy zapoznali się z uwagami. 
Radna otrzymała odpowiedź dotyczące uwag. Radna odczytała pismo.  
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek formalny o naniesienie poprawek po uzgodnieniu  
i uwzględnieniu przez radcę prawnego urzędu. 
Komisja w glosowaniu: 6-za, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 
 
Przewodnicząca Rady złożyła wniosek formalny dotyczący zmiany zapisu dotyczącego zmiany kwoty  
z 270 000,00zł na 140 000,00zł  
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Przewodnicząca Komisji zapytała, dlaczego zmiana dotyczy zmiany kwoty na 140 000,00zł. Radna po 
przeczytaniu maila od Pani Stelmach uzyskała informację, że w budżecie na 2020 rok jest kwota 91 000,00zł. 
Jeżeli kwota zostanie zmieniona to trzeba będzie zmienić budżet na 2020 rok. 
Radny Jaromir Chojecki poinformował, że w projekcie uchwały jest 100 000,00zł. 
Przewodnicząca Rady pozytywnie odniosła się do zmiany na kwotę 100 000,00zł. 
Przewodnicząca Komisji uważa, że zapis musi być zgodny z kwota występującą w projekcie budżetu na 2020 
rok. 
Radny Kamil Bialik odczytał maila, w którym podana zmiana dotacji na działalność w 2020 roku dla organizacji 
pozarządowych z kwoty 270 000,00zł na 100 000,00zł. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek formalny, żeby zastosować kwotę, która jest  
w budżecie zaproponowanym przez Burmistrza na 2020 rok. 
Radna wycofała wniosek 
Radna Janina Moława złożyła wniosek formalny, żeby została zapisana suma środków podana w uchwale na 
100 000,00zł. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek radnej Janiny Moławy o zmniejszenie kwoty  
w projekcie na 100 000,00 zł. 
Komisja w głosowaniu: 6-za, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały dotyczący programu współpracy Miasta 
Milanówka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020 rok z dwoma wnioskami. 
Komisja w głosowaniu: 6-za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ad 3. 
Sprawy różne. 
Przewodnicząca Janina Moława podkreśliła, że ma wiele pytań, ale niestety nie ma je, komu zadać. 
 
 
Na tym zakończono obrady Komisji Budżetu.  
Nagranie stanowi integralną część protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 
/-/ 
Radna Jolanta Nowakowska 
 
Protokołowała  
/-/ 
Małgorzata Obwojska 

 


